
Rada Gminy Miedźno
Sesja

Protokół nr XXI/2020

XXI Sesja w dniu 29 grudnia 2020 
Nagranie z posiedzenia dostępne jest na stronie www.miedzno.esesja.pl w zakładce „Transmisja z obrad”.
Obrady rozpoczęto 29 grudnia 2020 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 13:04 tego samego dnia.
W posiedzeniu wzięło udział 15 członków.
Obecni:
1. Zdzisław Bęben
2. Anna Chudaszek
3. Zbigniew Ciesielski
4. Zbigniew Graj
5. Małgorzata Grzyb
6. Elżbieta Makles
7. Dorota Miśkiewicz
8. Konrad Puchała
9. Ewelina Stobiecka
10. Agnieszka Szczypiór
11. Małgorzata Szymonik
12. Czesław Trzepizur
13. Piotr Wawrzyniak
14. Waldemar Wosiński
15. Mirosław Zielonka
Goście:

1. Piotr Derejczyk – Wójt
2. Agnieszka Związek – Sekretarz
3. Grażyna Borycka – Skarbnik
4. Piotr Korkus – Podinspektor w Referacie Gospodarki Komunalnej
5. Daria Piątek – Podinspektor w Referacie Organizacyjnym
6. Paulina Zujewska – Radca prawny

1. Otwarcie sesji Rady Gminy i stwierdzenie jej prawomocności.
Przewodniczący  Rady  Gminy  Miedźno  Zdzisław  Bęben  realizując  czynności  proceduralne  otworzył 
posiedzenie XXI Sesji Rady Gminy Miedźno. Poinformował, że obrady są transmitowane i utrwalane za 
pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Powitał obecnych radnych oraz pozostałych uczestników 
obrad. Na sesji obecnych było 15 radnych, co stanowi quorum niezbędne do przeprowadzenia ważnych 
wyborów  oraz  podejmowania  prawomocnych  uchwał.  W  związku  z  tym  przewodniczący  Bęben 
stwierdził prawomocność sesji.

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad.
Przewodniczący Bęben zapytał, czy są propozycje zmian porządku obrad.
Wójt  zgłosił  wniosek  o  uzupełnienie  porządku  obrad,  poprzez  wprowadzenie  po  punkcie  8,  punktu: 
Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyodrębnienia  środków  na  dofinansowanie  doskonalenia  zawodowego  
nauczycieli,  ustalenia  maksymalnej  kwoty  dofinansowania  w  roku  2021  dokształcania
i  doskonalenia  zawodowego  nauczycieli,  ustalenia  specjalności  i  form  kształcenia,  na  które  
dofinansowanie  jest  przyznawane  oraz  opracowania  na  rok  2021  planu  dofinansowania  form  
doskonalenia zawodowego nauczycieli.
Wobec braku innych propozycji zmian Przewodniczący poddał wniosek Wójta pod głosowanie.
Głosowano wniosek w sprawie:
zmiana porządku obrad - wniosek Wójta. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)

http://www.miedzno.esesja.pl/


Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta 
Makles,  Dorota  Miśkiewicz,  Konrad  Puchała,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata 
Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
Wniosek został przyjęty.
O godz. 12.11 Przewodniczący ogłosił przerwę techniczną.
O godz. 12.13 Przewodniczący wznowił obrady XXI sesji Rady Gminy Miedźno.
Przewodniczący Bęben poddał pod głosowanie porządek obrad po zmianie.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (14)
Zdzisław  Bęben,  Zbigniew  Ciesielski,  Zbigniew  Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta  Makles,  Dorota 
Miśkiewicz, Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław 
Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
BRAK GŁOSU (1)
Anna Chudaszek
Radna Chudaszek udzieliła głosu po zakończeniu głosowania. Głos ten był „za” tak, więc w głosowaniu 
wzięło udział 15 radnych, co stanowiło głosów „za” 15. 
Porządek obrad po zmianie został przyjęty. Brzmi on następująco:

1. Otwarcie sesji Rady Gminy i stwierdzenie jej prawomocności.
2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad.
3. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  regulaminu  utrzymania  czystości  i  porządku  na  terenie  gminy 

Miedźno.
4. Podjęcie uchwały w sprawie sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz zagospodarowania tych odpadów.
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miedźno na lata 

2021-2032.
6. Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Budżetu, Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia na 

2021 rok.
7. Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Infrastruktury,  Rozwoju Wsi i Rolnictwa na 

2021 rok.
8. Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2021 rok.
9. Wolne wnioski.
10.Zakończenie obrad XXI sesji Rady Gminy.

3.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  regulaminu  utrzymania  czystości  i  porządku na  terenie  gminy 
Miedźno.
Podinspektor Korkus omówił projekt uchwały.
Radca Zujewska doprecyzowała wypowiedź podinspektora Korkusa. 
Wobec braku pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Miedźno. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta 
Makles,  Dorota  Miśkiewicz,  Konrad  Puchała,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata 
Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 170/XXI/2020.

4. Podjęcie uchwały w sprawie sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz zagospodarowania tych odpadów.
Podinspektor Korkus omówił projekt uchwały.



Radca Zujewska doprecyzowała wypowiedź podinspektora Korkusa. 
Wobec braku pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie  uchwały  w  sprawie  sposobu  i  zakresu  świadczenia  usług  w  zakresie  odbierania  odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz zagospodarowania tych odpadów. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta 
Makles,  Dorota  Miśkiewicz,  Konrad  Puchała,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata 
Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 171/XXI/2020.

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miedźno na lata 
2021-2032.
Skarbnik omówiła projekt uchwały. Przedstawiła również różnice pomiędzy projektem uchwały nr 1 i nr 
2.
Wobec braku pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miedźno na lata 2021-
2032. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta 
Makles,  Dorota  Miśkiewicz,  Konrad  Puchała,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata 
Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 172/XXI/2020.
O godz. 12.27 Podinspektor Korkus opuścił obrady XXI sesji Rady Gminy Miedźno.
O  godz.  12.31  do  obrad  XXI  sesji  Rady  Gminy  Miedźno  dołączyła  Pani  Daria  –  Podinspektor
w Referacie Organizacyjnym.

6. Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Budżetu, Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 
na 2021 rok.
Przewodnicząca  Komisji  Budżetu,  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Zdrowia  Ewelina  Stobiecka  omówiła 
projekt uchwały.
Wobec braku pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Budżetu, Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia na 2021 
rok. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta 
Makles,  Dorota  Miśkiewicz,  Konrad  Puchała,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata 
Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 173/XXI/2020.

7. Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Infrastruktury, Rozwoju Wsi i Rolnictwa na 
2021 rok.
Przewodniczący  Komisji  Infrastruktury,  Rozwoju  Wsi  i  Rolnictwa  Konrad  Puchała  omówił  projekt 
uchwały.
Wobec braku pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.



Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Infrastruktury, Rozwoju Wsi i Rolnictwa na 2021 rok. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta 
Makles,  Dorota  Miśkiewicz,  Konrad  Puchała,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata 
Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 174/XXI/2020.

8. Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2021 rok.
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Małgorzata Grzyb omówiła projekt uchwały.
Wobec braku pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2021 rok. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta 
Makles,  Dorota  Miśkiewicz,  Konrad  Puchała,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata 
Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 175/XXI/2020.

9.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyodrębnienia  środków  na  dofinansowanie  doskonalenia 
zawodowego nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania w roku 2021 dokształcania 
i  doskonalenia  zawodowego  nauczycieli,  ustalenia  specjalności  i  form  kształcenia,  na  które 
dofinansowanie  jest  przyznawane  oraz  opracowania  na  rok  2021  planu  dofinansowania  form 
doskonalenia zawodowego nauczycieli.
Podinspektor Piątek omówiła projekt uchwały.
Wiceprzewodniczący Graj zapytał o kwotę przeznaczoną na jeden semestr.
Podinspektor Piątek odpowiedziała, że za jeden semestr przewidziane jest 1.000,00 zł.
Wójt wyjaśnił, że dofinansowanie wynosi 50% kosztów dokształcania nauczycieli. Jednak nie więcej niż 
1.000,00 zł.
Wiceprzewodniczący Graj stwierdził, że porównując tę kwotę do kwoty przeznaczonej na dokształcanie 
Wójta oraz Sekretarz Gminy, to zdecydowanie mało.
Wójt powiedział, że radny Graj ma prawo do zaproponowania innej kwoty.
Wiceprzewodniczący Graj zaproponował, aby dokształcanie nauczycieli  było dofinansowane w 100%. 
Zgłosił wniosek, aby propozycję tą zaopiniować. 
Przewodniczący  Bęben  powiedział,  że  radny  Graj  musi  zastanowić  się  skąd  wziąć  środki  na 
podwyższenie kwoty. 
Wójt  wyjaśnił,  że  środki  te  zostały  wyodrębnione  w  budżecie  gminy  zgodnie  z  przepisem  Karty 
Nauczyciela.
Wobec braku innych pytań Przewodniczący przystąpił do głosowania.
Wiceprzewodniczący Graj zapytał nad czym radni głosują. Zwrócił uwagę, iż zgłosił on wniosek.
Przewodniczący Bęben odpowiedział, że w obecnej chwili radni głosują nad projektem uchwały. Dodał, 
że nie słyszał, aby radny Graj zgłosił wniosek formalny.
Wójt powiedział, że radny Graj zgłosił wniosek formalny, jednak nie sprecyzował go.
Wiceprzewodniczący  Graj  powiedział,  że  zgłasza  wniosek  w  sprawie  dofinansowania  studiów 
nauczycieli z budżetu Gminy w 100 %.
Radca  Zujewska  nawiązując  do  wniosku radnego Graja,  zapytała  o  jaki  charakter  zmiany  tej  kwoty 
dofinansowania chodzi. 
Wiceprzewodnicząca  Miśkiewicz  stwierdziła,  że  kwota  dofinansowania  dokształcania  nauczycieli
w wysokości 50% jest satysfakcjonująca.
Skarbnik  wyjaśniła,  że  kwota  ujęta  w  budżecie  nie  zwiększy  się.  Wynika  ona  z  obowiązujących 



przepisów prawa i jest stała. 
Przewodniczący Bęben zapytał, czy radny Graj podtrzymuje wniosek.
Wiceprzewodniczący  Graj  odpowiedział,  że  tak.  Stwierdził,  że  porównując  koszty  studiów  do 
dofinansowania jest ono zbyt małe.
Przewodniczący Bęben poddał wniosek radnego Graja pod głosowanie.
Głosowano wniosek w sprawie:
Wniosek Radnego Graja dot. finansowania studiów nauczycieli z budżetu Gminy w 100% . 
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Anna Chudaszek, Zbigniew Graj, Elżbieta Makles, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata 
Szymonik, Waldemar Wosiński
PRZECIW (7)
Zdzisław  Bęben,  Małgorzata  Grzyb,  Dorota  Miśkiewicz,  Konrad  Puchała,  Czesław  Trzepizur,  Piotr 
Wawrzyniak, Mirosław Zielonka
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Zbigniew Ciesielski
Wniosek nie został przyjęty.
Przewodniczący Bęben poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyodrębnienia  środków  na  dofinansowanie  doskonalenia  zawodowego 
nauczycieli,  ustalenia  maksymalnej  kwoty dofinansowania w roku 2021 dokształcania  i  doskonalenia 
zawodowego  nauczycieli,  ustalenia  specjalności  i  form  kształcenia,  na  które  dofinansowanie  jest 
przyznawane  oraz  opracowania  na  rok  2021  planu  dofinansowania  form  doskonalenia  zawodowego 
nauczycieli. 
Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (10)
Zdzisław  Bęben,  Małgorzata  Grzyb,  Dorota  Miśkiewicz,  Konrad  Puchała,  Agnieszka  Szczypiór, 
Małgorzata Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
PRZECIW (3)
Anna Chudaszek, Zbigniew Graj, Elżbieta Makles
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Zbigniew Ciesielski, Ewelina Stobiecka
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 176/XXI/2020.
O godz. 12.52 Podinspektor Piątek opuściła obrady XXI sesji Rady Gminy Miedźno.

10. Wolne wnioski.
Radny Wawrzyniak  zapytał,  czy  awaria  wodociągu  w miejscowości  Kołaczkowice  został  zgłoszona. 
Dodał, iż w Wigilię mieszkańcy mieli brudną wodę. Poprosił o ponowne zgłoszenie tej sprawy. 
Radna Szymonik zgłosiła, iż mieszkanka Rywaczek posiadająca III grupę inwalidzką nie może dostać się 
do domu wracając z pracy, przewoźnikiem PKS Częstochowa. Dodała, że po zmianie kierowcy autobusu, 
nie dojeżdża on do Rywaczek przez co nie ma jak dostać się do domu. Poprosiła o skontaktowanie się
z kierownictwem PKS Częstochowa i wyjaśnienie tej sytuacji. Ponadto zgłosiła niedziałającą lampę w tej  
miejscowości o numerze słupa 23.
Wiceprzewodniczący  Graj  zapytał  jak  na  obecną  chwilę  wygląda  sprawa  związana  z  wodociągiem
w miejscowości Nowy Folwark. Zapytał także jak wygląda sprawa związana z przetargiem na oświetlenie 
uliczne w Gminie Miedźno.
Radny Ciesielski zgłosił prośbę o skierowanie pisma do Zarządu Dróg Wojewódzkich z zapytaniem, czy 
budowa chodnika przy ulicy Brzeźnickiej w Ostrowach nad Okszą została ujęta przy przebudowie drogi. 
Zgłosił także prośbę o wyrównanie nawierzchni jezdni ulicy Ogrodowej.
Wójt odpowiadając na zgłoszenie radnego Wawrzyniaka powiedział, że wodociąg ma zostać wymieniony
w najbliższym czasie. Następnie nawiązując do wypowiedzi radnej Szymonik powiedział, że Gmina ma 
ograniczoną możliwość ingerowania w rozkład jazdy PKS Częstochowa, dlatego trudno będzie przekonać 



do  zmiany  trasy.  Udzielając  odpowiedzi  radnemu  Ciesielskiemu  wyjaśnił,  iż  chodnik  przy  ulicy 
Brzeźnickiej został zaprojektowany. Dodał, że radny może zapoznać się z projektem w Urzędzie Gminy. 
Odnosząc się do ulicy Ogrodowej poprosił o sprecyzowanie, którego odcinka dokładnie miałaby dotyczyć 
naprawa. Nawiązując do zapytań radnego Graja, odpowiedział, że Gmina raczej nie będzie finansować 
budowy, ponieważ Wodociągi Częstochowskie nie zwróciły się z taką prośbą. Jeżeli chodzi o przetarg na 
oświetlenie uliczne powiedział, że dyskusja ta powinna zostać podjęta w punkcie 5. Zmiana Wieloletniej 
Prognozy  Finansowej  podyktowana  jest  koniecznością  rozstrzygnięcia  przetargu.  Jeżeli  wszystkie 
formalności zostaną spełnione, przetarg zostanie rozstrzygnięty pozytywnie, w związku, z czym zostanie 
podpisana umowa, inwestycja zostanie rozpoczęta.
Przewodniczący Bęben złożył życzenia noworoczne. 

11. Zakończenie obrad XXI sesji Rady Gminy.
W związku  z  wyczerpaniem porządku  obrad  sesji,  Przewodniczący  Rady Gminy  Miedźno  Zdzisław 
Bęben zamknął posiedzenie XXI Sesji Rady Gminy Miedźno.
Sesję zakończono o godz. 13.04.

Przewodniczący
Rady Gminy Miedźno
(-) Zdzisław Bęben

Przygotował(a): Joanna Dąbrowska

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


